



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Bestyrelsesmøde nr. 3 – d. 20. maj

Mødet afholdes på Vallensbæk Rideakademi i bestyrelseslokalet kl. 17.30

Deltagere i mødet: Emilie, Birgitte, Anna, Mia, Sophie, Julie, Isabella, Ida og Luise

Afbud: Caroline

1. Godkendelse af dagsorden
 - Godkendt
2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 2
 - Det blev besluttet, at referater ikke længere skal underskrives fysisk. De sendes ud via mail til godkendelse.
3. Orientering fra formanden
 - Vi mangler en træk-styrestang til vognen, da den er gået i stykker – Kellfri vil sende en reservedel om et par måneder, men vi har en dialog med dem og den lange ventetid, da vognen pt. ikke er brugbar. Git tager en dialog med dem om en snarlig løsning.
4. Orientering fra næstformanden
 - Anna kom med en idé om indkøb af træningsudstyr til brug for ryttertræning (der var et forløb på akademiet med Rikke, som folk har været glade for)
 - Der skal undersøges forhold som brugere (medlemmer og brugere af akademiet), aflåsning og forsikringer mv.
 -
5. Orientering fra kassereren
 - Springstævnet gav ikke det vi håbede på – mere om det under springudvalget
 - Saldobalancen er klar for april måned
 - Budgettallene er lagt ind for hele året i regnskabssystemet
 - Alle der skal kunne lægge penge ud skal have app'adgangen – send mail til Git ved oprettelse og send mail, når du har lavet et udlæg
 - Git vil være med til næste stævne-regnskab
6. Forretningsorden
 - Ny forretningsorden godkendt d.d.
7. Nyt pengeinstitut



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

- Vi sætter bankskifte i gang incl. ny konto til caféen. Git kontaktes af Sparekassen Danmark med henblik på oprettelse

8. Rapport fra udvalg:

a) Dressurudvalg

- Der er stævne d. 13-14. juni m. Falsterbo-udtagelse, VM og Sjællandsmesterskaberne
 - o Vi mangler en enkelt dommer – men der arbejdes på det
- De sidste par stævner har givet et fint overskud og er gået godt
- Der var en dialog om protokoller/kritikker for rideskolestævnerne og eleverne. Kan vi invitere til en aften med forklaring om hvad protokollen kan bruges til og hvordan den skal medføre ønske om forbedring og ikke en negativ kritik af selve rytteren. Måske hvor der kommer et par dommere også
- Der skal bestilles nye rosetter
- Hvad med de store bogstaver – kan vi sælge dem? Vi benytter dem ikke. Emilie spørger Anne om hun har planer med den, da vi vil købe nye bogstaver

b) Springudvalg

- Arbejdsdage – stor succes, der blev klaret meget. Alle spring står skaprt nu og det er en fornøjelse at se ud over springene
 - o Der mangler en smule, men der er maling til det
- Landsspringstævnet blev afholdt, og alt forløb godt trods udfordring med virus, starter som meldte fra og som fik pengene retur. Vi fik en flot stævnerapport. Vi håber på at stævnet går i kr. 0

c) Cafeudvalget

- Pauline står for caféen til Trec-stævnet d. 31. maj
- Man skal huske at tømme køleskabe for madvarer, der kan gå i fordærv

d) Voltigeudvalg

- De skal bruge pladen under de store bogstaver til september

e) TREC-udvalg

- Der er stævne d. 31. maj og der ønskes hjælpere, hvis nogle kan deltage
- Mia skriver til Tina, at vi ønsker at de næste gang afholder en rideskole-klasse, da vi gerne vil værne om en god stævneoplevelse for vores rideskolemedlemmer, så nybegynder/ letøvet børn ikke konkurrerer mod voksne med mange års erfaring indenfor ridning og evt. stævnedeltagelse.

f) Sponsorudvalg

- Der søges løbende om nye sponsorater

g) SoMe-udvalg

- Intet nyt

h) Fællesskabsudvalg/Juniorudvalg

- Intet nyt

i) Ad hoc udvalg

- Vi er i gang med forberedelserne til DM – bl.a. sponsorer og rideforbundet om samarbejdsaftalerne – positiv respons på at det er rykket til august og ikke i pinsen



VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

9. Evt. herunder ny mødedato

- Nye mødedatoer pt. fastsat til d. 22. juli kl. 17.30 og d. 2. september kl. 17.30